Сопровождение к десятинам:                            10.02.22  Sunday 12:00 рм
An accompaniment to tithes:

Хвалитесь именем Его святым; да веселится сердце ищущих Господа; взыщите Господа и силы Его, ищите непрестанно лица Его; поминайте чудеса, которые Он сотворил, знамения Его и суды уст Его, вы, семя Израилево, рабы Его, сыны Иакова, избранные Его! Он Господь Бог наш; суды Его по всей земле. 

Помните вечно завет Его, слово, которое Он заповедал в тысячу родов, то, что завещал Аврааму, и в чем клялся Исааку, и что поставил Иакову в закон и Израилю в завет вечный, говоря: "тебе дам Я землю Ханаанскую, в наследственный удел вам" 
(1.Пар.16:10-18). 

Glory in His holy name; Let the hearts of those rejoice who seek the LORD! Seek the LORD and His strength; Seek His face evermore! Remember His marvelous works which He has done, His wonders, and the judgments of His mouth, O seed of Israel His servant, You children of Jacob, His chosen ones! He is the LORD our God; His judgments are in all the earth. 

Remember His covenant forever, The word which He commanded, for a thousand generations, The covenant which He made with Abraham, And His oath to Isaac, And confirmed it to Jacob for a statute, To Israel for an everlasting covenant, Saying, "To you I will give the land of Canaan As the allotment of your inheritance," (1 Chronicles 16:10-18).

Суть отрывка данной пророческой песни сводится к тому, что вхождение в наследственный удел, в предмете Ханаанской земли, это то, что Бог завещал Аврааму; то, в чём Бог клялся Исааку; то, что Бог поставил Иакову в закон; и наконец то, что Бог поставил Израилю в завет вечный.

The essence of this passage in this prophetic song boils down to the fact that entering into the inherited portion in the subject of the land of Canaan is that which God promised Abraham; that which God swore to Isaac; and that which God set as a law to Jacob; and finally, that which God set as an eternal covenant to Israel.

Вхождение в наследственный удел – это выхождение из сферы проклятия нищеты и болезни и вхождение в сферу благословений, то есть в сферу исцелений от нищеты и болезни. 

Entrance into the inherited portion is exiting out of the spheres of curses of poverty and illness and entering into the sphere of blessings, or the sphere of healing from poverty and illness.

Однако, первая часть данного отрывка является условием, выполнив который, мы войдём в завещание Авраама. И выражаются эти условия в следующем: 

However, the first part of this place of Scripture is a condition, fulfilling which we will enter into the promise of Abraham. And the conditions are expressed in the following:

Во-первых – хвалиться святым именем Господа; 
Во-вторых – веселится своим сердцем в поисках Бога; 
В-третьих – взыскать Господа и силы Его; 
В-четвёртых – искать непрестанно лица Его; 
В-пятых – поминать чудеса, которые Он сотворил; 
В-шестых – поминать знамения Его;
И, в-седьмых – поминать суды уст Его.

First – Glory in the holy name of the Lord;
Second – Rejoice in our heart from seeking God;
Third – Seek the Lord and His strength;
Fourth – Seek His face evermore;
Fifth – Remember His marvelous works which He has done;
Sixth – Remember His wonders;
Seventh – Remember the judgments of His mouth.

Я не преступил заповедей Твоих и не забыл; я не ел от нее в печали моей, и не отделял ее в нечистоте, и не давал из нее для мертвого; я повиновался гласу Господа Бога моего, исполнил все, что Ты заповедал мне; 
призри от святого жилища Твоего, с небес, и благослови народ Твой, Израиля, и землю, которую Ты дал нам - так как Ты клялся отцам нашим дать нам землю, в которой течет молоко и мед. (Второзаконие 26)

I have not eaten any of it when in mourning, nor have I removed any of it for an unclean use, nor given any of it for the dead. I have obeyed the voice of the LORD my God, and have done according to all that You have commanded me. 

Look down from Your holy habitation, from heaven, and bless Your people Israel and the land which You have given us, just as You swore to our fathers, "a land flowing with milk and honey." ' (Deuteronomy 26:14-15).
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